
OŠ – SE DOLAC 

Klasa: 007-04/22-01/2 

Ur.br: 2170-55-04/3-21-3 

 

DNEVNI RED I ZAKLJUČCI S 

7. SJEDNICE VIJEĆA RODITELJA 

ODRŽANE 30.08.2022. U 17:15 SATI 

 

D  N  E  V  N  I      R  E  D 

 

  1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

3. Izvješće o stanju sigurnosti 

4. Prehrana 

5. Financijsko poslovanje Škole 

6. Razno 

 

Ad.1) Predsjednik Vijeća roditelja postavlja pitanje prisutnim članovima Vijeća roditelja ima li netko  

prijedlog za nadopunu ili izmjenu predloženog dnevnog reda. Nitko se ne javlja za riječ pa se nakon 

glasovanja konstatira da je današnji dnevni red jednoglasno usvojen. 

Ad.2) Nakon što je zapisnik s prethodne sjednice pročitan glasovanjem je, nakon izvršenih korekcija, 

jednoglasno prihvaćen. 

Ad.3) Izvješće o stanju sigurnosti i provedbi preventivnih programa je jednoglasno podržano i dato je 
pozitivno mišljenje. 
 

Ad.4) Ravnateljica je izvijestila da su tijekom ljeta provedeni postupci nabave za učeničku prehranu, 
kao i uvijek za ručkove, a prvi put u ljetnom terminu i za marende. Nažalost, na oba natječaja se je javio 
po jedan ponuditelj, Radnik Opatija za pekarske proizvode i Crveni Križ za ručkove. Iz dosadašnje 
suradnje znamo da je riječ o kvalitetnim ponuđačima, ali je stvarno pitanje zašto nema konkurencije, 
nema li uopće interesa ili nema ponuđača s kapacitetom potrebnim za opskrbu škola. 
Ono što nas je iznenadilo je stupanj poskupljenja, osobito ručkova. Morati ćemo stoga postaviti cijenu 

ručka na 24,50 kn po obroku, marendu na 9,00 kn po obroku, a užinu na 6,00 kn po obroku. Cijene će 

čudno izgledati u eurima, ali nije se išlo na ugađanje cijene poradi konverzije, nego na razumnu cijenu 

za pokrivanje troškova. Cijene su dugo bile niske, no Crveni križ daje kvalitetne obroke, usklađene s 



preporukama NZZJZ-a i u obilnim porcijama. Bilo bi dobro kada bi postojala fleksibilnost u odabiru 

dobavljača, ali zakon ograničava na jednog, a povrh toga i način poslovanja Grada obeshrabruje 

dobavljače na suradnju. 

Ad.5) Ravnateljica izvještava prisutne članove da Škola ima novu Voditeljicu računovodstva od svibnja 
i da je naplata nenaplaćenih potraživanja 97%. Škola je školsku godinu završila s pozitivnom 
financijskom bilancom. 
 
Ad.6) – Ravnateljica je izvijestila prisutne da kako stvari trenutačno stoje će se novu školsku godinu 
započeti bez epidemioloških mjera. Za više razrede se vraća kabinetska nastava. Druženje među 
razredima će opet biti moguće, a to će olakšati i provedbu izvannastavnih aktivnosti. Imajući u vidu 
poskupljenja i ekonomsku situaciju roditelja, nastojati će se izbjeći aktivnosti u kojima će roditelji 
morati snositi dio ili čitav trošak, poput izleta, jer u rijeci imamo puno toga što učenici mogu vidjeti i 
posjetiti, a mi smo u strogom centru i ništa nam nije daleko. 
 
-Ravnateljica je najavila određene kadrovske promjene. 
 
-Ravnateljica je uručila poklone predstavnicima VIII. i IV.b razreda (Zamjenici predsjednika) jer im je 
istekao mandat i ovo im je posljednja sjednica. 
 
-Predsjednik je najavio da će tražiti razrješenje s funkcije predstavnika roditelja budućeg V. razreda. 
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